

Title (en)

Shotgun with superposed interchangeable barrels.

Title (de)

Jagdgewehr mit übereinander angeordneten auswechselbaren Läufen.

Title (fr)

Fusil de chasse à canons juxtaposés interchangeables.

Publication

EP 0112231 A2 19840627 (FR)

Application

EP 83402332 A 19831205

Priority

FR 8221116 A 19821216

Abstract (en)

To provide a shotgun using only one and the same rocker for different calibres, the shotgun has a rocker (2) fixed to a stock (1) and a set of two barrels (5) fixed to one another by means of a collar (6) articulated on a front extension (3) of the stock. The set of barrels (5) corresponding to a particular ammunition calibre is removable and interchangeable with another set of barrels of a different ammunition calibre, the centre distance between the strikers and the convergence of the barrel tubes (5) being constant, whatever the calibre. The invention is used especially for hunting shotguns with juxtaposed barrels removable and interchangeable for different ammunition calibres. <IMAGE>

Abstract (fr)

- L'invention concerne un fusil de chasse à canons juxtaposés interchangeables. - Le problème technique posé consiste à réaliser un tel fusil n'utilisant qu'une même bascule pour différents calibres des canons. - Suivant l'invention, dans ce fusil comportant une bascule (2) solidaire d'une crosse (1) et un ensemble de deux canons (5) rendus solidaires par une frette (6) articulée sur un prolongement avant (3) de la crosse, l'ensemble des canons (5) correspondant à un calibre de munition est amovible et interchangeable avec un autre ensemble de canons pour un calibre différent de munition, l'entraxe des percuteurs et la convergence des tubes (5) des canons étant constant , quel que soit le calibre. - Application notamment aux fusils de chasse à canons juxtaposés amovibles et interchangeables pour différents calibres de munitions.

IPC 1-7

F41C 21/22; F41C 21/06

IPC 8 full level

F41A 21/00 (2006.01); **F41A 21/06** (2006.01); **F41A 21/48** (2006.01)

CPC (source: EP)

F41A 21/06 (2013.01); **F41A 21/48** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0112231 A2 19840627; EP 0112231 A3 19841031; ES 276200 U 19840401; ES 276200 Y 19841116; FR 2538095 A1 19840622;
FR 2538095 B1 19880415; JP S59119197 A 19840710

DOCDB simple family (application)

EP 83402332 A 19831205; ES 276200 U 19831207; FR 8221116 A 19821216; JP 23600983 A 19831214